
Protokoll fört vid medlemsmöte för Svenska Landseerklubben den 15/12 2007 
  
  
Närvarande 13 medlemmar. 
  

1. Föreningens ordförande Mats Frånberg förklarade mötet öppnat 
2.  Till mötessekreterare valdes Anette Wennström 
3. . Till justeringsmän valdes Pia Larsson och Ann-Sofie Alexander 
4. . Redovisning av klubbens arbete. 

  
a. RAS. Ordförande gav ordet till Anette Wennström i Raskommitten för information till 
medlemmarna vad vi står idag. Läste upp vårt förslag till en grundläggande avelspolicy 
för vårt fortsatta arbete med rasen. Frågan kom upp om vad vi ska göra med den 
avelsstatistik som Eva-Britt Östman tog fram till mötet med Skk och SLU.  Den ska 
kunna bli tillgänglig för uppfödare när den är genomgången och vi vet vad den ska 
användas till. Det önskades en mer öppenhet mellan uppfödare och ett större samarbete. 
  
AD/HD resultatet som redovisades i samband med mötet i Uppsala diskuterades. Vad är 
rätt och riktigt i aveln? Ska vi ha större krav på individerna som används? En fråga att ta 
upp i Ras. Även förslag att Raskommitten ska ha fler delegater. 
  
B. Blödarsjukan. Ordföranden Mats redovisade lite om vad som hände på mötet med 
SLU och Skk i oktober. Vi ska fortsätta med att samla information från våra 
systerklubbar ute i Europa och SLU/Skk försöker få klarhet i problematiken med 
provtagningar och resultat. Vi ska även fråga efter om det finns någon statistik om 
hälsa/avel och verka för ett större samarbete i denna fråga. Idag finns det inga belägg för 
att vi i Sverige skulle ha sjuka hundare eller dåligt rykte.  
 
Mats rapporterade även om mötet i Dortmund. Vi hade en representant från 
Landseerklubben närvarande, Ann-Marie Krigh. Där var det en positiv stämning och 
förhoppningsvis ska det kunna bli en fortsättning på detta. Adresser och erfarenheter 
utbyttes. Det stod klart att detta är en viktig sak att försöka arbeta vidare på. Tanken är att 
vi definitivt ska delta i framtiden. 
  
C.  Hälsoenkäten: Den ska vara ett komplement för rasens fortsatta existens. Eva-Britt 
Östmans samanställning visade att vi har en  ”frisk” hundras och enkäten ska ligga kvar 
på hemsidan. Vi ska försöka få fram en bättre statistik på avlidna/orsaker på hundarna. 
Den största ”sjukdomen” som många hade problem med var öroninflammationer. Det ska 
tas ett beslut i styrelsen hur vi går vidare med underlaget och resultatet. Frågan ställdes 
till vilka resultaten ska vara tillgängligt. Vi jobbar vidare på den frågan. 
  
D. Träffar: Sundsvall i april/maj, oktober i samband med utställning. Linda Söderström 
berättade lite om årets träff i oktober. Tränade lite rallylydnad och hade en trevlig dag. 
Skulle be Eva-Britt att ta med filminspelning från detta till årsmötet.  



Genastorp i juli är öppen för alla. Den skulle kunna vara en ”officiell” landseerträff i 
fortsättningen. Men vi måste profilera oss bättre, även den ”stora träffen” i augusti måste 
tas tag i. Förslag från medlemmarna att ev. lägga den i Arboga, Lövudden. 

signatur  
Att ev., ha ett uppfödarmöte i samband med detta. På förslag från Bodil Arvidsson skulle 
våra träffar läggas in i verksamhetsplanen så de var klara till årsmötet.  

  
Det finns en framtagen folder om klubben, en kort beskrivande text som var tänkt att 
uppfödare skulle kunna ge sina valpköpare.  
Det framkom att uppfödarmöten måste bli en viktig del av våra träffar. Det ska läggas in 
underverksamhetsplanen.  

Informationen måste läggas ut i tid på hemsidan, om träffar, möten, större träffar i                    
framtiden. Vi ska lägga dessa möten på ställen som inte får bli för dyra men självklart blir det en 
egenkostnad. 
  
e. Övrigt: För att alla resultatlistor ska bli klara till årsmötet måste Linda Söderström ha alla 
delresultaten senast 31/12. Skriv de 5 tävlingar som Ni vill delta med. 
Årsmötet läggs i Västerås helgen 19-20 april 2008. Mats åtog sig att ordna lokal. Det ska sättas 
in på hemsidan i tid. 
  
Hemsidan gör Git ett strålande arbete med. Post som egentligen ska gå till henne kommer ofta 
till ordföranden. Det måste komma fram – klar och tydligt. De som vill ha in något ska skicka det 
till webmastern. Skriv ut det klart på hemsidan. 
  
Beslutsfråga: Den bordlagda frågan från styrelsen som skulle diskuteras på medlemsmötet 
angående valpförmedling från medlemmar på hemsidan togs upp till omröstning efter delade 
åsikter. Frågan var om de som inte är kennelägare skulle få ta in annonser under valphänvisning 
på vår hemsida. Alla måste ha ett valphänvisningskort. 
1. Medlemmarna ska få annonsera på hemsidan, men hundarna måste vara registrerade i Skk. 
2. Bodil kom med förslaget att alla som förmedlar valpar ska skänka ett gåvomedlemsskap i 
klubben. Beslut tog att så skulle vara fallet 
I omröstningen blev det ett majoritetsbeslut men Anette och Eddie Wennström reserverade sig. 
  
Frågan om att trycka upp T-shirt och liknande prylar ska tas upp på ett styrelsemöte. 
Även att försöka sälja lotter på våra möten. Då det har visat sig svårt att trycka vår logga ska 
Mats försöka ta kontakt med Maj Bosetti ang., den. Det är hon som är upphovsman till den. Om 
vi ev. kan få möjlighet att använda originalbild. Han ska även ta kontakt med Git, webmastern 
om detta. 
  
  
  
  
  
  
  
  



  
  
  
  

signatur 
  
  
  
Frågan om vårt Forum kom upp och i dagsläget kommer det inte att öppnas. Det beslutades att 
det är bra som det är. Utan ett forum. Pga. klubbens, och det stora arbetet som det blir för 
webmastern. Vi måste ta vårt ansvar om vad som skrivs, att inga olagliga eller kränkande 
påståenden figurerar och det finns i nuläget inte tid för det. 
  

5. Övriga frågor. Inget att diskutera. Kaffekassa som inkom 330 kronor varav SSBK ska ha 
130 kronor för kaffe+kaka i ersättning. Ordförande Mats Frånberg fick ta hand om den. 

6. Ordföranden förklarade mötet avslutat 
  
  
  
Sekreterare:                                               Ordförande:                                                
  
Anette Wennström                                     Mats Frånberg 
  
  
Justerare:                                                   Justerare: 
  
Pia Larsson                                                Ann-Sofie Alexander 
 


